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Na podlagi 17. člena Statuta Občine Črenšovci (Uradni list RS, štev. 58/2010) 
 

sklicujem 
 
 
 

17. SEJO OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRENŠOVCI, 
 

ki bo v torek, 29. januarja 2013 ob 17.00 uri 
 v  sejni sobo Kleklovega doma v Črenšovcih. 

 
 
 
 
Predlagam naslednji DNEVNI RED: 
 

1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
2. Določitev dnevnega reda 17. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
3. Pregled zapisnika 16. redne, 2. izredne in 4. korespondenčne seje Občinskega sveta Občine 

Črenšovci, 
4. Predstavitev osnutka proračuna Občine Črenšovci za leto 2013,  
5. Tekoče zadeve in 
6. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta. 

 
 
 
                                                                                                                                         
                                                                                                                                        Župan Občine Črenšovci 
                                                                                                                                                  Anton TÖRNAR 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
Vabljeni:  

 člani OS 

 občinska uprava  

 predstavniki medijev 
 

 



GRADIVO ZA 17. SEJO OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRENŠOVCI, ki bo 29.1.2013 
 
 

 
 
Ad/1 
Župan ugotovi prisotnost članov OS. 
 
 
Ad/2 
Predlog dnevnega reda za 17. sejo OS je v prilogi. 
 
 
Ad/3 
Zapisniki 16. redne, 2. izredne in 4. korespondenčne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci so v prilogi 
gradiva.  
 
 
Ad/4 
Osnutek proračuna Občine Črenšovci za leto 2013 je v gradivu. 
 
 
 
 
Pripravila:                                                                                                                            Župan Občine Črenšovci: 
Jožica Cigan                                                                                                                            Anton Törnar, župan 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



GRADIVO ZA 17. SEJO OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRENŠOVCI, ki bo 29.1.2013 
 

 
Ad/3 
Pregled zapisnika 15. redne, 2. izredne in 4. korespondenčne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci 
 

OBČINA ČRENŠOVCI 
Občinski svet 
 

Z A P I S N I K 
16. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne,  21.11.2012 ob 18. uri, 

v sejni sobi Kleklovega doma. 
 

 
Sejo je vodil župan Občine Črenšovci Anton Törnar in ugotovil, da so prisotni naslednji člani Občinskega 
sveta:  Štefan Gyurica, Anton Radman, mag. Marija Horvat, Anton Horvat, Ivan Raj, Dušan Dervarič, 
Dragica Gruškovnjak, Mirko Šernek, Vladimir Žalik, Štefan Krampač, Stanko Bohnec, Bojan Kerčmar in 
Štefan Šarkezi. 
Odsotna: Jožef Horvat in Marija Sever. 
Ostali prisotni: Jožica Cigan, Stanko Lebar in Milena Antolin  - občinska uprava, predstavniki medijev 
Silva Eöry (Večer), Andrej Bedek (Vestnik) in Simona Roudi (Pomurec.com). 
 
Ad/1 
Župan Anton Törnar je ugotovil, da je prisotnih 13 članov OS, da je OS sklepčen in lahko nadaljuje  z delom. Nato 
je pod 
 
Ad/2 
predlagal naslednji  DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
2. Določitev dnevnega reda 16. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
3. Pregled zapisnika 15. redne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
4. Obravnava predloga rebalansa proračuna Občine Črenšovci za leto 2012, 
5. Obravnava predloga znižanja ekonomske cene v vrtcih, 
6. Mnenje k izbranemu kandidatu za direktorja Knjižnice Lendava, 
7. Mnenje k imenovanju ravnateljice Osnovne šole Franceta Prešerna Črenšovci,  
8. Tekoče zadeve in 
9. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta. 

 
Ad/3 

Župan Anton Törnar je podal pregled zapisnika 15. redne seje, ki je bila 18.10.2012 ter pregled 
realiziranih sklepov.  
Stanko Lebar je povedal, da je občanom, ki živijo sami in tistim, ki bivajo v hišah občasno oziroma 
lastnikom počitniških hiš poslan dopis v katerem se jih obvešča, da po veljavnem Odloku, o načinu 
izvajanja gospodarske javne službe zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov lahko občinska uprava na 
vlogo zavezanca odobri odvoz mešanih komunalnih odpadkov z nakupom namenskih vreč za mešane 
komunalne odpadke in vreč za ločeno zbiranje embalaže. 
Župan je prebral odgovore osnovnih šol o zaposlovanju kadrov v šolskem letu 2012/13 v katerih sta oba 
zavoda zagotovila, da sta vsa prosta delovna mesta strokovnih in drugih delavcev izpeljala po postopkih 
Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja v RS in Zakona o uravnoteženju javnih 
financ.  
Člani OS so soglasno potrdili zapisnik 15. seje OS, ki je bila 18.10.2012. 
 
Ad/4 



Župan je pojasnil, da se je po uveljavitvi Zakona o uravnoteženju javnih financ povprečnina občinam v 
2. polletju 2012 zmanjšala in znaša 543,00 € na prebivalca ob upoštevanju noveliranih podatkov o 
številu prebivalcev, starostni strukturi prebivalcev, površini občin ter dolžini lokalnih cest in javnih poti. 
Ključni vir za zagotavljanje sredstev občini predstavlja dohodnina in občinam pripada po zakonu 70 % 
dohodnine zbrane od njenih prebivalcev, zmanjšane za 8 % DPO in OP. Če pa občina s tem zneskom 
ne zagotavlja limitirane primerne porabe se uveljavlja solidarnostna izravnava, ki je tudi zakonsko 
opredeljena. Občini Črenšovci za leto 2012 ne pripada solidarnostna finančna izravnava, pripada ji 
dohodnina – odstopljeni vir občinam v letni višini 2,324.491,00 €, oz. 24.362,00 € manj kot je bilo 
prvotno planirano.   
Rebalans proračuna predvideva skupno 3,379.127,00 € prihodkov, kar je skupno gledano na letni ravni 
za  6 % manj od predvidenega za leto 2012, ki so pa razdeljeni v davčne, nedavčne, kapitalske in 
transferne prihodke. Z vidika obsega prihodkov je proračun glede na lansko leto nekoliko nižji in v 
nekaterih segmentih delno tvegan, glede na splošno finančno situacijo v državi. Kar se tiče ostalih 
javnih virov, ki so zagotovljeni izven primerne porabe je v vsaki pogodbi opredeljeno tveganje, ki je 
včasih celo tako izrazito, da če državnih sredstev ne bo, se celotno breme financiranja prenaša na 
občine. 
Davčni prihodki so planirani v obsegu 2.464.703,00 €. V skladu z določili 14. členom Zakona o 
financiranju občin, ki opredeljuje način izračuna glavarine, ta pa pomeni na prebivalca v državi 
ugotovljen delež dohodnine in drugih občinam odstopljenih davkov za financiranje primerne porabe, 
predstavlja največjo prihodkovno postavko v tej skupini prihodkov dohodnina, kot odstopljeni vir 
občinam v  višini 2,324.491,00 €. Po uveljavitvi Zakona o uravnoteženju javnih financ ( Uradni list RS, 
št. 40/12 ) se je povprečnina občinam v 2. polletju 2012 zmanjšala in znaša 543,00. Občini Črenšovci za 
leto 2012 ne pripada solidarnostna finančna izravnava, pripada ji dohodnina – odstopljeni vir občinam v 
letni višini 2,324.491,00 €, oz. 24.362,00 € manj kot je bilo prvotno planirano. Davki na premoženje so 
glede na lanskoletno realizacijo in napovedi Ministrstva za finance planirani v obsegu 119.898,00 €, 
med njimi kot največji prihodek izstopa nadomestilo za uporabo stavbnega zemljišča. Prihodek je 
odvisen od bruto pozidanih stavbnih zemljišč, oz. od  evidentiranega obsega stanovanjskih površin, ter 
od bruto evidentiranih nepozidanih stavbnih zemljišč, kjer ima občina že nekaj let vzpostavljene dobre 
evidence, prav tako pa je OS na novo opredelil tudi vrednost točke nadomestila. Ostali davki iz skupine 
prihodkov so v glavnem planirani v lanskoletnem obsegu, zmanjšujeta se davek na dediščine in darila 
ter okoljska dajatev iz naslova ravnanja z odpadki, ki postaja prihodek državnega proračuna. Transferni 
prihodki so skupno planirani v višini 662.824,00 € in so za 20 % nižji od prvotno planiranih. Prihodki so 
že dorečeni, saj so v letu  2011 in delno 2012 bili pridobljeni na različnih razpisih in kandidaturah. V 
proračunu so tako v višini 139.000,00 € predvideni transferni prihodki s strani MKGP, na račun projekta 
»Medgeneracijski center v GD Črenšovci. Projekt je končan in plačan in v fazi pridobivanja uporabnega 
dovoljenja. Vrednost projekta je znašala 210.000,00 €. Prihodek v višini 95.724,00 € je predviden v 
skladu s postavko državnega proračuna, ki namenja občinam v skladu z 21.čl. ZFO-1 dodatna sredstva 
za sofinanciranje lastnega deleža pri investicijah sofinanciranih s strani EU ali državnega proračuna ali 
za sofinanciranje samostojnih ne sofinanciranih projektov s področja urejanja komunalne infrastrukture. 
V letošnjem letu se bodo v proračun realizirali tudi prihodki oz. poplačila sofinancerskega deleža SVLR 
za projekt obrtne cone Ogradi, ki so bila pridobljena na 5. razpisu iz Sklada za regionalni razvoj v višini 
242.000,00 €. Projekt je bil končan v letu 2011. Skupna vrednost projekta je znašala 996.000,00 €, 
delež sofinanciranja s strani države in EU je znašal 746.000,00 €. Med ostalimi prihodki velja omeniti še 
prihodke za izvajanje programa javnih del, delno sofinanciranje  lastnega deleža investicije v gasilski 
dom s strani PGD Črenšovci v višini 11.000,00 €, ter prihodke za izvajanje dokončnih aktivnosti na 
projektu Rokic Drom in začetnih aktivnosti na projektu Roma Caravan. Gledano skupno bi naj proračun 
Občine Črenšovci ob predpostavki, da se udejanjijo vsi planirani prihodki v višini 3,379.127,00 €, ter ob 
prenosu neporabljenih sredstev iz leta 2011 (stanje na dan 30.12.2011) v višini 272.092 € naj razpolagal 
s  3,651.219,00 €. Glede na to, da je občinski proračun izravnan, je za porabo oz. načrtovane odhodke 
predvideno 3,651.219,00 €, z vključitvijo presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2011 v višini 



272.092,00 €. V proračunu je za področje tekoče porabe oz. tekočih odhodkov in tekočih transferov 
predvideno 2,332.508,00 € ali 64 % porabe, za investicijske odhodke in transfere pa 1,318.711,00 € ali 
36 % porabe. Podrobneje je obrazložil porabo po posameznem kontu. 
Štefan Gyurica, član OS in predsednik Odbora za proračun, finance in gospodarske dejavnosti, je 
povedal, da je odbor obravnaval predlog rebalansa in so člani o predlogu razpravljali, vendar konkretnih 
predlogov na rebalans ni bilo zato je odbor sprejel sklep s katerim predlog rebalansa proračuna Občine 
Črenšovci za leto 2012 podpira in ga predlaga OS v nadaljnjo obravnavo.  Zaprosil  je za pojasnilo 
postavke 4208 – projektiranje Pomurskega vodovoda  - Lineal.  
Župan je pojasnil, da smo kot nosilna občina zadolženi za koordinacijo in izvajanje vseh potrebnih aktivnosti za 
izvedbo vodovodnega sistema na območju UE Lendava. V tem kontekstu se je po potrditvi s strani MKO začelo 
tudi izvajati projektiranje manjkajočih delov dokumentacije PGD PZI za transportne vode in vodne vire na 
območju občin Lendava in Turnišče. Izdelal se je koncept vodnih virov na novo in izvedla hidravlična analiza 
sistema ter revidiranje že obstoječe dokumentacije. Dela izvaja podjetje Lineal v vrednosti 144.000,00 EUR. 
Projekt financira MKO v višini 105.000,00 EUR, ostali del bremeni občine partnerke v razmerju glede na bruto 
obseg investicije po posamezni občini. Postavka predvideva izdatke, ki nastajajo v tekočem letu. 
 
Antona Radmana, člana OS, je zanimalo ali ima  res toliko otrok, ki obiskuje Dvojezično osnovno šolo II. v 
Lendavi  stalno prebivališče v naši občini. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da iz rebalansa izhaja nakup zemljišč na Srednji Bistrici v višini 11.000,00 
EUR in ga zanima zakaj v nakup ni vključena parcela pri vrtcu na Bistrici. Bil je mnenja, da je znesek prenove 
občinske spletne strani v višini 2.800,00 EUR previsok. 
 
Župan je pojasnil, da je nakup parcele pri vrtcu otežen zaradi številnih lastnikov in obremenitve lastnine s 
hipoteko, vendar postopke peljemo in upamo na čim prejšnjo rešitev lastnine.  Za prenovo občinske spletne strani 
je bil izbran najugodnejši ponudnik. 
 
Mag. Marija Horvat, članica OS, je vprašala ali se sredstva za prekrivanje strehe na telovadnici OŠ Črenšovci 
odbijejo od planiranih sredstev za investicijsko vzdrževanje, kjer je za obe šoli planiranih 40.000,00 EUR. 
 
Župan je povedal, da se je od planiranega zneska za vzdrževanje v šolah  odbila intervencija strehe.  
 
Vladimir Žalik, član OS, je povedal, da je prav, da občina nudi zaposlitev preko programov javnih del, se mu pa 
vseeno zdi postavka na kontu 402 precej visoka. Bil je mnenja, da je veliko rezerv pri porabi energije saj se  
veliko stavb v lasti občine ogreva. Zanimalo ga je tudi kaj pomeni 40.000,00 EUR v investiciji ureditve 
pokopališča v Žižkih. Povedal je, da podpira izdajo publikacije, ki jo je izdalo Kulturno-turistično društvo 
Črenšovci, ne zdi pa se mu prav, da se vloga za sredstva vlaga naknadno,  ampak bi se naj to planiralo in 
financiralo v sklopu prireditve Jenamena fest. 
 
Župan je povedal, da je 60.000,00 EUR za ogrevanje v mrliških vežicah. Za ureditev pokopališča v tem 
koledarskem letu je namenjenih 45.000,00 EUR. 
 
Milena Antolin, računovodkinja, je povedala, da so v postavki 402 stroški za tekoče vzdrževanja vodovoda, 
kanalizacije, cest, okolice stavb. Na cestah se vzdržuje le najnujnejše medtem, ko je  pluženje snega odvisno od 
vremenskih razmer. Ves čas si in si bomo še prizadevali zmanjšati stroške nabav pisarniškega materiala. 
 
Antona Radmana, člana OS, je zanimalo ali je Elektro Celje bil najugodnejši ponudnik dobave električne energije. 
 
Stanko Lebar je povedal, da je postopek razpisa vodila Skupnost občin Slovenije in da se je na razpis prijavilo 8 
ponudnikov. Elektro Celje je bil najugodnejši in zagotavlja obstoječo ceno tri leta  
 
Dušan Dervarič, član OS, je bil mnenja, da bi postavka pod 412 – sofinanciranje izdaje knjige KTD Črenšovci 
morala biti zajeta pri postavki Jenamena festa, ker je publikacija nastala v sklopu tega. Moti ga znesek naveden 



pri sofinanciranju nakupa gasilskega vozila za prevoz oseb za PGD Žižki, saj je bil sprejet sklep OS o višini 
sredstev v znesku 14.000,00 EUR, v rebalansu pa se predlaga 18.000,00 EUR. 
  
Anton Radman, član OS, je povedal, da soglaša, da se upošteva pri sofinanciranju gasilskega vozila  sklep 
sprejet na seji OS. 
 
Dragica Gruškovnjak, članica OS, je povedala, da se ji postavlja vprašanje ali je res potrebno, da ima vsako 
prostovoljno gasilsko društvo gasilski avto. 
 
Dušan Dervarič, član OS, je pojasnil, da so prostovoljna gasilska društva kategorizirana in je oprema tipizirana.  
 
Štefana Krampača, člana OS, je zanimalo katere trditve so točne ali so naši vrtci med dražjimi ali cenejšimi. 
 
Župan je povedal, da če gledamo na višino ekonomske cene smo nekje v sredini, če pa gledamo sredstva v 
proračunu glede na celoten proračun so stroški vrtca med višjimi.  
 
Po končani razpravi je bil z 12 glasovi za (od 13 prisotnih članov OS) sprejet  SKLEP štev. 0320-16/2012-111: 
Občinski svet sprejme rebalans proračuna Občine Črenšovci za leto 2012. 
 
Ad/5 

Župan je kot koordinator članom OS predstavil potek izvajanja aktivnosti na projektu vodooskrbe 
»Sistem A« v zadnjem četrtletju leta 2012. Predstavil je aktivnosti povezane s projektiranjem in sicer 
naslednja dela: izdelavo koncepta oskrbe prebivalstva s pitno vodo, izdelavo hidravličnega izračuna za 
vodovodni sistem, recenzijo oz. pregled že obstoječe dokumentacije PGD in PZI po občinah in 
projektiranje manjkajočih delov sistema. Nato je predstavil aktivnosti povezane z upravljanjem sistema, 
aktivnosti povezane s pripravo vloge ter aktivnosti povezane s pripravo razpisne dokumentacije. Mnenje 
župana kot koordinatorja je, da bi dinamika postopkov priprave vseh potrebnih dokumentov morala iti z 
mnogo hitrejšimi koraki naprej. V projektu nastopa sedem partnerjev, ki jih zastopajo župani in ki imajo 
različna mnenja, vendar ta morajo imeti v končni verziji konsenzualnost in trdnost. Operativci na njih 
potem lahko izvedbeno delajo. V medosebnih odnosih pri doseganju konsenzualnosti je nujno 
popuščanje v radikalnih stališčih, tega je do sedaj bilo premalo, ob tem se znova postavlja vprašanje 
zaupanja v stroko, ki pripravlja določena izhodišča in ki tudi v konglomeratu vsega do sedaj 
opravljenega, pripravljenega in izvedenega ne upošteva.  V ozadju nastopajo tudi osebni odnosi, ki niso 
na visoki frekvenci zaupanja in tudi skriti interesi. Vendar pa bi se vodovod naj delal za naslednjih 
petdeset let in to je potrebno imeti pred očmi in tudi to, da se čas izteka. Končne odločitve se pričakujejo 
v naslednjih dneh. 
Bojana Kerčmarja, člana OS, je zanimala izdelava hidravličnega izračuna za vodovodni sistem in 
recenzija oziroma pregled že obstoječe dokumentacije PGI in PZI po občinah. 
Župan je povedal, da je država ugotovila, da je poraba na prebivalca nižja od predvidene. Ugotovljeno 
je bilo, da je potrebno vodni stolp za 8 m dvigniti, vendar pa je bilo po ugovarjanju projektanta naknadno 
ugotovljeno, da dvig vodnega stolpa ni potrebno. Na podlagi recenzijskega poročila je potrebno 
upoštevati zahteve glede povečane frekvence zasunov na omrežju, odzračevanju in čiščenju. To se še 
usklajuje in pričakovati je, da se bi v teh dneh uskladilo in potrdilo recenzijsko mnenje ter da bo vloga 
pripravljena za oddajo na kohezijo.  Vrednost sistema znaša 43 mio EUR z davkom, za Občino 
Črenšovci 10 mio EUR. Pred vložitvijo  je potrebno še sprejeti v vseh občina Odlok o ustanovitvi 
javnega podjetja  EKO- PARK d.o.o. Lendava. 
Mirka Šerneka, člana OS, je zanimalo ali bodo vodovodni sistemi A, B in C povezani ter kako bo z 
obračunom kanalščine. 
Župan je povedal, da se je prvotno mišljen enoten vodovodni sistem ločil na tri podsisteme, ki med 
seboj niso povezani. Upravljavec vodovodnega sistema bo fakturiral vodo, občina pa kanalščino. Cena 
se bo gotovo povišala, saj sedaj imamo prenizke cene. 



Štefan Gyurica, član OS, je povedal, da si glede na že vložena sredstva ne moremo privoščiti, da se 
izgradnja vodovodnega sistema ne bi nadaljevala, po drugi strani pa razume tiste, ki imajo dobro vodo, 
da niso zainteresirani, da bodo vodo svojim občanom dražili.  
Vladimirja Žalika, člana OS, je zanimalo kdaj se bodo začela dela če uspemo na razpisu. Mnenja je bil, 
da bi v nasprotnem bilo potrebno pripraviti načrt zagotovitve zdrave pitne vode za vse občane.  
Župan je povedal, da bi se dela pričela v letu 2013, zaključena pa morajo biti v letu 2015. 
Antona Radmana, člana OS, je zanimalo zakaj mora biti v projekt vključena tudi požarna varnost, če pa 
mi imamo dobro urejeno požarno varnost, mi želimo samo zdravo pitno vodo. Zanimalo ga je kateri 
župani zavirajo in ignorirajo dogovore.  
Župan je povedal, da o imenih ne bo govoril, saj bi vsaka taka informacija bila lahko bumerang. 
Ivana Raja, podžupana pa je zanimal, glede na to, da smo nosilna občina, finančni tok, kako se bo 
fakturiralo.  
Župan je pojasnil, da bo država zagotavljala kohezijska sredstva dan pred zapadlostjo. Če ne bo 
problem. Druga možnost je, da bi država nakazovala direktno izvajalcem. 
Mag. Marija Horvat, članica OS, je bila mnenja, da je zelo neodgovorno od nekaterih županov, ki so se 
odločili sodelovati v projektu, sedaj pa izvedbo le tega ovirajo, predvsem zaradi že ogromnih sredstev, ki 
so bila pri pripravi projektne dokumentacije porabljena in vprašala ali je možno koga sankcionirati.   
Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da so zadnje analize meritve pitne vode porazne, saj je prisotno 
tudi železo, ki najverjetneje izhaja iz sistema. Zanimalo ga je ali se delajo analize na kovine kot so 
svinec, cink.  
Župan je povedal, da je vsebina analiz predpisana. Enkrat letno se delajo tudi razširjene analize. 
Povedal je tudi, da je podjetje Tehnofan d.o.o.  predstavilo vodne filtre, ki bi bili nameščeni na vodnih 
črpališčih in odstranili nitrate in pesticide. Cena enega filtra je cca 40.000,00 EUR.    
Štefan Gyurica, član OS, je povedal, da bi bilo potrebno razmišljati v tej smeri in je smiselno investirati v 
zdravje občanov.  
Ad/6 
Župan je predstavil predloga osnovnih šol o znižanje ekonomske cene. Osnovna šola Prežihovega Voranca 
Bistrica  predlaga znižanje EC za 3 %, Osnovna šola Franceta Prešerna Črenšovci pa za 1 %. Znižanje bi veljalo 
od 1.11.2012. 
 
Mag. Marija HORVAT, članica sveta in predsednica Odbora za družbene dejavnosti je povedala, da je Odbor za 
družbene dejavnosti obravnaval predloga in sprejel sklep s katerim predlaga OS, da potrdi predlagano znižanje 
ekonomske cene. Glede na mnenja članov odbora, da bo na OS potrebno razložiti zakaj razlika med vrtcema 2 % 
oziroma kako bodo to razumeli starši je obrazložila, da preračuni ekonomske cene in kalkulacije v vrtcu v 
Črenšovcih ne dopušča večjega znižanja,  saj bi v nasprotnem primeru poslovali z izgubo. Veljavna EC je bila 
sprejeta 1. 2. 2011 na podlagi 4,5 oddelkov,  že drugo leto pa je v vrtcu oblikovanih 5 oddelkov in ena pomočnica 
vzgojiteljice več. EC pa se ni spreminjala. Povedala je tudi, da se vrtci med seboj ne morejo primerjati, saj je 
ekonomska cena odvisna tako od števila otrok, starosti otrok, strukture zaposlenih.  
 
Stanko Bohnec, član OS,  je bil mnenja, da bi znižanje moralo biti od 1.6.2012, to je od takrat, ko so se znižale 
plače javnim uslužbencem. Bil je mnenja, da stroški vzdrževanja opreme ne bi smeli iti v ekonomsko ceno. 
 
Vladimir Žalik, član OS, je bil mnenja, da se sprejme predlog Odbora za družbene dejavnosti v kolikor ni 
zakonsko določeno, da se znižanje uveljavi s 1.6.2012. 
 
Na vprašanje Antona Radmana, člana OS, kako se izbirajo v šoli dobavitelji je mag. Marija Horvat, članica sveta, 
povedala, da se zbirajo ponudniki oziroma opravi javni razpis kadar  je vrednost naročila večja. 
 
Dušan Dervarič, član OS, je povedal, da je njegova želja, da bi oba vrtca v občini imela enako ekonomsko ceno. 
Predlagal je, da se pridobijo ekonomske cene v sosednjih vrtcih. 
 
Po končani razpravi so člani z 12 glasovi za (od 13 prisotnih članov OS) sprejeli naslednja sklepa. 
SKLEP štev. 0320-16/2012-112: 



Občinski svet Občine Črenšovci soglaša, da se v vrtcu na Srednji Bistrici veljavna ekonomska 
cena zniža za 3 %. Znižana ekonomska cena velja od 1.11.2012. 
SKLEP štev. 0320-16/2012-113: 
Občinski svet Občine Črenšovci soglaša, da se v vrtcu v Črenšovcih veljavna ekonomska cena zniža za 1 
%. Znižana ekonomska cena velja od 1.11.2012. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je predlagal, da se pripravi podatek koliko so v povprečju so plačevali starši pred 
1.1.2012 in koliko po novih odločbah.  
 
Ad/7 
Mag. Marija HORVAT, članica sveta in predsednica odbora za družbene dejavnosti  je povedala, da je odbor 
obravnaval dopis Sveta Knjižnice v Lendavi, ki Občino Črenšovci, ki je na knjižnico s pogodbo prenesla 
opravljanje knjižnične dejavnosti, prosi za mnenje k izbranemu kandidatu za direktorja Knjižnice Lendava. Javni 
razpis za direktorja/ico je bil objavljen v tednikih Pomurski vestnik in Nepujsag ter na spletni strani Knjižnice 
Lendava. Na razpis sta prispeli dve vlogi. Člani Sveta so ugotovili, da razpisnim pogojem ustreza kandidat Albert 
Halász, ki ga predlagajo kot kandidata za direktorja Knjižnice Lendava.  Na razpis sta se prijavila doc. dr. Albert 
Halász in dr. Judit Zágorec Csuka.  Odbor za družbene dejavnosti predlaga Občinskemu svetu Občine 
Črenšovci, da poda pozitivno mnenje k izbranemu kandidatu za direktorja Knjižnice Lendava, Albertu Hálaszu. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-16/2012-114 
Občinski svet Občine Črenšovci daje pozitivno mnenje k imenovanju dr. Alberta Halásza za direktorja 
Knjižnice Lendava.  

 
Ad/8 
Župan je predstavil vlogo Sveta zavoda Osnovne šole Franceta Prešerna Črenšovci za pridobitev mnenja pri 
imenovanju ravnateljice. Na razpisano mesto ravnatelja, ki je bilo objavljeno v časopisu Šolski razgledi dne 
19.10.2012 se je v zakonitem roku prijavila ena kandidatka, to je mag. Marija Horvat, sedanja ravnateljica, ki tudi 
izpolnjuje vse pogoje za zasedbo delovnega mesta ravnatelja zavoda. Glede na dosedanje delo vodenja zavoda, 
župan predlaga, da OS da pozitivno mnenje k imenovanju mag. Marije Horvat za ravnateljico Osnovne šole 
Franceta Prešerna Črenšovci.  
 
Mirko Šernek, član OS, je povedal, da ravnateljica  mag. Marija Horvat vodi šolo in vrtec dobro. Šola dosega 
dobre rezultat in je prepoznavna v širšem slovenskem prostoru in jo podpira tudi za nadaljnji mandat. 
 
Štefan Krampač, član OS, je povedal, da se strinja z mnenjem predhodnika in podpira predlog župana, da OS 
poda pozitivno mnenje k imenovanju mag. Marije Horvat za ravnateljico. 
 
Župan je povedal, da je mag. Marija Horvat, sedanja ravnateljica šolo in enoto vrtca Črenšovci vodila dobro kar 
potrjujejo rezultati učnega uspeha ter prepoznavnost vrtca in šole na nacionalnem in mednarodnem nivoju in je 
prepričan, da bo s svojim znanjem in izkušnjami tudi naprej uspešno vodila šolo in vrtec ter upravičila dano 
zaupanje. 
 
Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-16/2012-115: 
Občinski svet Občine Črenšovci daje pozitivno mnenje k imenovanju mag. Marije HORVAT, stanujoče na 
Srednji Bistrici 87,  za ravnateljico Osnovne šole Franceta Prešerna Črenšovci.  
 
Ad/9 
/ 
 
Ad/10 
Bojan Kerčmar, član OS, je povedal, da se lastnik podjetja NOV DOM A.V. D.O.O. s sedežem v Žižkih interesira 
za novo lokacijo postavitve proizvodne hale. Gre za firmo, ki izdeluje torbice znamk svetovnih proizvajalcev 
oziroma kreatorjev. 



 
Župan je povedal, da je bil opravljen razgovor z vodjo obrata, ki ga je seznanil z  možnostjo gradnje v obrtni coni 
v Črenšovcih. Sprejeti bo potrebno OPPN. Sedaj pričakuje povratno informacijo. 
 
Štefan Gyurica, član OS, je povedal, da moramo biti fleksibilni tako pri prodaji zemljišča kot pri komunalnem 
prispevku, kajti v interesu občine mora biti, da proizvodi obrat ostane v občini. 
 
Mag. Marija Horvat, članica OS, je kot predsednica vaškega odbora Srednja Bistrica predstavila sklepe sprejete 
na seji VO. Ker v drugih vaseh niso želeli imeti zbirni center in ker je Srednja Bistrica gradnjo zbirnega centra 
brez pripomb in z razumevanjem sprejela, vaški obor zahteva, da se v zameno za center v vasi preplasti cesta od 
republiške ceste (križ pri Horvatovih), skoz vas do trgovine ter naprej  po funduših do pokopališča na Srednji 
Bistrici, kjer naj se uredi tudi asfaltirano parkirišče. Investicija naj bi bila odškodnina izgradnje zbirnega centra, ki 
je bil zgrajen brez nasprotovanja vaščanov Srednje Bistrice. Nadalje VO zahteva, da občina nemudoma pristopi k 
sanaciji pozdravnih tabel (leseni mlini) ob vstopnih cestah v vas, ladijskega poda na vežici Srednja Bistrica ter 
pristopi k razširitvi cestišča pri Čuričevi kapelici ter izdela pobudo do Direkcije Republike Slovenije za ceste v 
kateri naj zahteva, da je zaradi varnosti občanov, resna potreba po kolesarski stezi od Bistrice do Črenšovec in 
da  Direkcija Republike Slovenije za ceste  naj pristopi k izdelavi projekta in izpelje investicijsko izgradnjo 
kolesarske steze na desni strani ceste Bistrica - Črenšovci.  VO je  predlagal, da občina najame odvetniško 
pisarno, ki bo razrešila lastništvo parcele pri vrtcu (Vegičeva hiša), z namenom postopnega prenosa lastništva na 
občino. 
 
Vladimir Žalik, član OS, je povedal, da bi bilo potrebno v Žižkih pri h.š. 108 opraviti ogled meteornega jarka ob 
občinski javni poti zaradi katerega je oteženo srečevanje vozil in razmišljati o odkupu zemljišča in ureditve jarka.  
 
Štefan Gyurica, član OS, je predlagal, da se v Trnju kjer so se sanirale ceste uredijo še bankine ter predlagal, da 
se čiščenje struge Črnca v Trnju v lanskem letu tudi letos nadaljuje ter da se drva prodajo, ne pa da si jih vozijo 
domov zaposleni na javnih delih. 
 
Župan je pojasnil, da se pri čiščenju ob potoku uporabljajo privatni traktorji in za stroške tega so si lahko odpeljali 
oziroma kompenzirali drva in šibje, ki pa niso ravno kvalitetna. 
 
Anton Radman, član OS, je opozoril na nedokončana dela ob gradnji mrliške vežice na Srednji Bistrici kar ima 
zdaj za posledico, da odpada les na fasadi in predlagal, da se to uredi. Pripombo je imel tudi na sanacijo jame na 
cesti na Gornji Bistrici, saj je zdaj slabše kot je bilo prej. Naj se opozori izvajalca del. 
 
Župan je  podal informacijo o donaciji mag. Karoline Godine, dr. med., sedaj živeče v Celju, sicer pa iz Dolnje 
Bistrice, ki je za urejanje razsvetljave na pokopališču donirala 2.500,00 EUR. 
 
Dragica Gruškovnjak, članica OS, je vprašala ali se ureja mesto za žare na pokopališču v Črenšovcih. Povedala 
je, da je cesta v Gasilski ulici ozka in zelo prometna in da se med vozniki najdejo tudi takšni, ki vozijo s 
prekomerno hitrostjo, zato bi bilo potrebno razmisliti o postavitvi  dodatne omejitve hitrosti.  
 
Župan je povedal, da je na pokopališču določeno mesto za žare, čeprav katastrsko še nimamo urejenih žarnih 
grobov. Glede dodatne signalizacije v Gasilski ulici pa je predlagal, da opravi ogled in pripravi predlog Svet za 
preventivo in vzgojo v cestnem prometu. 
 
Štefan Šarkezi, član OS, je povedal, da se tudi v naselju Kamenci srečujejo s problematiko nekaterih voznikov, ki 
divjajo, predvsem je tam nevaren oster ovinek, ki bi ga bilo potrebno nekoliko omiliti oziroma zravnati. 
 
Ker je bil dnevni red izčrpan, je župan sejo zaključil ob 21.45 uri. 

Seja je posneta z diktafonom in shranjena  na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine 
Črenšovci. 
 
Zapisnik sestavila:                                                  Sejo vodil: 
Jožica CIGAN                         Anton TÖRNAR, župan 



OBČINA ČRENŠOVCI 
Občinski svet 
 
 

Z A P I S N I K 
2. izredne Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne,  20.12.2012 ob 17. uri, 

v sejni sobi Kleklovega doma. 
 

 
Sejo je vodil župan Občine Črenšovci Anton Törnar in ugotovil, da so prisotni naslednji člani Občinskega 
sveta:  Štefan Gyurica, Marija Sever, Anton Radman, mag. Marija Horvat, Anton Horvat, Ivan Raj, 
Dušan Dervarič, Dragica Gruškovnjak, Mirko Šernek, Vladimir Žalik, Štefan Krampač, Stanko Bohnec, 
Bojan Kerčmar in Štefan Šarkezi. 
Odsoten: Jožef Horvat. 
Ostali prisotni: Jožica Cigan in Stanko Lebar - občinska uprava, predstavnica medijev  Simona Roudi 
(Pomurec.com). 
Ad/1 
Župan Anton Törnar je ugotovil, da je prisotnih 14 članov OS, da je OS sklepčen in lahko nadaljuje  z delom. Nato 
je pod 
 
Ad/2 
Predlagal naslednji  
 
DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
2. Določitev dnevnega reda 2. izredne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
3. Obravnava in sprejem predloga Odloka o ustanovitvi javnega podjetja EKO PARK d.o.o. 

Lendava, 
4. Tekoče zadeve.  

                  
Člani OS so predlog dnevnega reda 2. izredne seje soglasno potrdili. 
 
Ad/3 

Župan je povedal, da je občinski svet tekoče informiran o pripravi projekta vodooskrbe – sistem A. Med 
drugim so bile za pripravo vloge za kandidiranje na sredstva kohezijskega sklada, ki je bila oddana 
30.11.2012 na MKO in MGRT, jasno znana stališča obeh resorjev, da bodoči sistem mora upravljati le 
eden skupni upravljalec in v medsebojnih pogodbah. Med občinami partnericami je bilo dogovorjeno na 
nivoju medsebojno podpisane konzorcialne pogodbe, da bo to javno podjetje Eko-park d.o.o. Lendava. 
Tako kot je bilo tolmačeno,  se upravljanje upravljalcu ne more direktno podeliti s konzorcialno pogodbo 
ampak  le z ustanovitvijo oz. soustanovitvijo javnega podjetja. Nekatere partnerske občine so v zvezi s 
tem imele pomisleke, predvsem glede vstopa v lendavsko javno podjetje in tako Odlok o ustanovitvi 
javnega podjetja Eko-park d.o.o., ki ga je OS Občine Črenšovci sprejel že maja 2010 nikoli ni vstopil v 
veljavo, saj ga vse občine niso sprejele, nekatere ga sploh niso obravnavale. Šele v letošnjem letu se je 
je ob jasnih stališčih ministrstev, da vloga ne bo sprejeta, če se ne izpolni pogoj o jasno definiranem in 
verificiranem skupnem upravljavcu, začel Odlok o ustanovitvi javnega podjetja Eko-park d.o.o. med 
občinami resno usklajevati in se je tudi uskladil, vendar še ni sprejet polnoveljavno, Kljub temu se je 
vloga oddala, vendar v poročilu o pregledu vloge je bilo s strani MGRT jasno zahtevano , da se odlok 
predloži. Iz tega pogoja moramo 21.12.2012 predočiti kontrolnemu organu odlok je nujno, da se Odlok o 
ustanovitvi javnega podjetja Eko-park d.o.o. obravnava in sprejme po hitrem postopku.  
Odlok je usklajen med vsemi soustanoviteljicami, sprejele so ga občine Odranci, Kobilje, Dobrovnik, 
Turnišče, ostale Lendava, Velika Polana in Črenšovci pa ga moramo obravnavati in sprejeti ta teden.   



Na vprašanje Mirka Šerneka, člana OS, je župan pojasnil lokacijo v Lendavi, Trg Ljudske pravice 10, 
kjer ima Občina Črenšovci stvarni vložek v višini 42.386,27 EUR s katerim vstopa v EKO-PARK d.o.o. 
Lendava. V tej zgradbi ima družba tudi sedež. 
Vladimir Žalik, član OS, je vprašal ali se bo občina odločala kaj od navedenih dejavnosti, ki jih ima EKO 
–PARK registrirane bo opravljal tudi za našo občino. 
Župan je pojasnil, da se bomo odločali kakšne storitve bo EKO-PARK delal za nas in se o tem 
pogodbeno dogovorili. 
Ker je bila razprava končana so člani OS soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-2Iz/2012: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejema predlog Odloka o ustanovitvi javnega podjetja EKO – 
PARK d.o.o. Lendava v predloženi obliki.  
 
Ad/4 
 
I. 
Marija Sever, članica OS, je postavila vprašanje glede menjave oken oziroma izplačil odškodnin 
krajanom Črenšovec ob državni cesti zaradi škode, ki jo je povzročil tovorni promet do odprtja 
prekmurske avtoceste.  Zanimalo jo je kdo je predpisal komu se okna menjajo in koliko oken komu, saj 
se občani čutijo neenakovredno obravnavane in posledica tega so ponekod tudi skrhani medsebojni 
odnosi. 
Župan je povedal, da je v  deset metrskem pasu ob državni cesti skozi Črenšovce bil za vsak objekt 
narejen elaborat s strani Družbe RS za ceste (DRSC).   
Bojan Kerčmar, član OS, je povedal, da so si pred leti sami zamenjali okna in sedaj niso upravičeni do 
povrnitve kakršnih koli stroškov vlaganj, kar se mu ne zdi prav, saj so tisti, ki so si okna že prej 
zamenjali sami, zaradi zmanjšanja hrupa v prostorih, oškodovani. 
Mirko Šernek, član OS, je povedal, da tudi živi ob tej cesti in je imel probleme z DRSC glede zamenjave  
oken. Šele po dveh pritožbah so mu določili zamenjavo dveh oken. 
Na vprašanje Marije Sever, članice OS, o plačilu kanalizacijskih jaškov oziroma priklopov na 
kanalizacijo je župan povedal, da oprostitev plačil ni bilo, razen v primeru, če se je kompenzirala kakšna 
odškodnina, ker se je za potrebe kanalizacijske trase kopalo po celi privatni parceli.  
II. 
Župan je predstavil investicijski načrt novogradnje nizkoenergijskega vrtca v Črenšovcih katerega predračunska 
vrednost znaša 1,319.000,00 EUR. Lokacija novogradnje je pri osnovni šoli v Črenšovcih. Potrjen investicijski 
načrt je pogoj, da občina kandidira na 6. javni razpis sklada za regionalni razvoj. V kolikor bi bila kandidatura 
uspešna lahko računamo največ na  27 % sredstev, ostalo pa bo morala zagotoviti občina. Ob tem pa se 
postavlja vprašanje ali je občina to sposobna. 
 

Štefana Gyurico, člana OS, je zanimalo na podlagi česa je bil izdelan načrt  novogradnje  in bil mnenja, 
da bi projektant moral biti izbran na javnem razpisu. Nima pomisleka ali iti v novogradnjo ali ne, ima pa 
pomislek na vrednost projekta.  
Župan je pojasnil, da je lokacijo določila komisija, ki jo je imenoval. Pri izdelavi načrta je bil pogoj 
nizkoenergijski vrtec z zelenimi gradbenimi materiali. Projekt je izdelalo podjetje Atrij d.o.o., ki ima s 
tovrstnimi projekti izkušnje in ki je bilo v kratkem času pripravljeno izdelati projekt, ki je »užiten« in je 
najcenejši projekt do sedaj. 
 Antona Radmana, člana OS, je zanimalo ali je možno stari vrtec prodati in ali bo ministrstvo kaj 
prispevalo za novogradnjo. Povedal je, da podpira novogradnjo, da pa moramo zagotoviti občanom tudi 
zdravo pitno vodo in če bo potrebno se bomo morali zadolžiti. Brez kreditov začrtanih projektov ne 
bomo realizirali. 
Župan je pojasnil, da sedanjega vrtca pred novogradnjo ni možno prodati, pozneje pa se bomo odločali 
kaj bomo s to zgradbo oziroma zemljiščem. 
Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da je bil član komisije, ki je ocenjevala smotrnost novogradnje ali 
adaptacije vrtca in predlagala na podlagi videnega in na podlagi predračunskih vrednosti novogradnjo pri 



osnovni šoli.  Zanimalo ga je zakaj je predvideni sofinancerki delež tako nizek v primerjavi s sredstvi, ki so 
jih dobile druge občine ob gradnji vrtcev.  

Župan je pojasnil, da je delež nizek zato, ker je Občina Črenšovci svoje kvote razpoložljivih sredstev iz 
omenjenega razvojnega sklada že porabila za projekte v prejšnjih letih. 

Mag. Marija Horvat, članica OS, je povedala, da je projekt zelo lep in da je javni vzgojno-izobraževalni 
zavod imel možnost dati mnenje k investicijskemu načrtu. Narejene so bile tudi preverbe. Apelirala je na 
člane OS, da predlog podprejo, kajti vrtec v Črenšovcih je potreben. 

Štefan Krampač, član OS, je povedal, da soglaša z novogradnjo vrtca v Črenšovcih, vendar se mu ob tem 
postavlja vprašanje vrtca na Bistrici, ki je le malo mlajši od črenšovskega in bo najbrž tudi tam slej ko prej 
potreba po adaptaciji ali novogradnji. 

Mag. Marija Horvat, članica OS, je povedala, da je vrtec na Bistrici bil dograjen in obnovljen, medtem, ko 
se v vrtec v Črenšovcih, ki je montažne izvedbe v preteklosti ni vlagalo. 

Vladimir Žalik, član OS, je povedal, da je novogradnja potrebna, saj v sedanjih prostorih ni pogojev za 
normalno delo. 

Po končani razpravi je bil soglasno sprejet SKLEP štev. 0320-3Iz/2012: 
Občinski svet Občine Črenšovci potrjuje investicijski načrt novogradnje nizkoenergijskega vrtca v 
Črenšovcih. 
 
III. 
Župan je predstavil namero družbe ENERGOTHERM podjetje za izrabo obnovljivih virov d.o.o., katere lastnik je tudi 
Občina Črenšovci, da proda poslovni delež družbenikov, razen delež občine in vstop novega družbenika, 
potencialnega investitorja, ki bi vlagal v izrabo obnovljivih virov. Predlagal je, da občina ne bi uveljavljala predkupne 
pravice poslovnih deležev.  
 
Na vprašanje Marije Sever, članice OS, kdo so družbeniki in kakšna je dejavnost družbe je župan predstavil 
družbenike in dejavnost. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da je smiselno na področju rudarskih raziskav delati naprej, saj je rudarsko 
pravico težko pridobiti. 
 
 
 
 

Po končani razpravi so člani z 11 glasovi za sprejeli SKLEP štev. 0320-4Iz/2012: 
Občinski svet Občine Črenšovci soglaša z vstopom novega družbenika v družbo ENERGOTHERM 
d.o.o., podjetje za izrabo obnovljivih virov, Črenšovci.  
Občina Črenšovci ne uveljavlja predkupne pravice odsvojitve poslovnih deležev preostalih 
družbenikov v družbi ENERGOTHERM d.o.o., podjetje za izrabo obnovljivih virov, Črenšovci. 
IV. 
Župan je člane OS seznanil, glede na različne informacije, ki se razširjajo, da je na bila družbi NOV DOM  A.V. 
d.o.o. Žižki, pisno posredovana ponudba o zemljišču v obrtni coni v Črenšovcih o prodaji katere bo v primeru 
interesa odločal OS. Tako, da je s strani Občine Črenšovci bilo narejeno vse. 
 
Vladimir Žalik, član OS, je povedal, da mu je vodja obrata povedal, da je lastnik družbe zadovoljen s korektnim 
odnosom župana in posredovanimi informacijami. 
 



Župan je povedal še, da se več investitorjev zanima za obrtno lokacijo v Črenšovcih vendar še konkretnih 
dogovorov ni. 
 
V. 
Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da se mu postavlja vprašanja glede družba EKO-PARK d.o.o. Lendava, ki 
nam je kot upravljalec novega vodovoda bil pravzaprav vsiljen in nima močnih referenc, ali so tam zaposleni 
sposobni peljati to upravljanje in ali bi lahko vključili v to javno podjetje tudi  naše občane preko javnih del. 
 

Anton Radman, član OS, je povedal, da je se mu ne zdi prav ravnanje občinske uprave, ko pokličeš na 
občino zaradi neočiščenih ulic po zapadlem snegu, pa dobiš odgovor, da sam pokliči koncesionarja 
oziroma izvajalca. Mnenja je, da se mora kontrola čiščenja opravljati s strani občine in ne svetnikov 
oziroma občanov. 
 
Ker je bil dnevni red izčrpan, je župan sejo zaključil ob 20. uri. 

Seja je posneta z diktafonom in shranjena  na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine 
Črenšovci. 
 
 
Zapisnik sestavila:                                 Sejo vodil: 
Jožica CIGAN                             Anton TÖRNAR, župan 
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4. korespondenčne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
ki je potekala po telefonu 10.12.2012 

 
 
 
Korespondenčna seja je bila sklicana zaradi: 
 

 Sprejetja sklepa o vrednosti točke za obračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v letu 
2013 

 
 
Po zaključku korespondenčne seje je ob 15.00 uri bilo ugotovljeno, da so člani OS:  
 
Anton Horvat, Ivan Raj, Dušan Dervarič, Marija Sever, Jožef Horvat, Štefan Gyurica, Anton Radman, Mirko 
Šernek, Štefan Krampač, Stanko Bohnec, Dragica Gruškovnjak, Bojan Kerčmar, Vladimir Žalik  in Štefan Šarkezi, 
ki so bili  s predlogom sklepa ustno seznanjeni s strani Stanka  Lebarja  so z 14 glasovi za (od 14 članov, ki so 
glasovali) sprejeli na predlog župana 
 
SKLEP štev. 0320-5K/2012: 
 
Vrednost točke za izračun nadomestila za uporabo zazidanega  stavbnega zemljišča na območju občine 
Črenšovci v letu 2013  znaša 0,00029 €) Vrednost točke za izračun nadomestila za uporabo nezazidanega  
stavbnega zemljišča na območju občine Črenšovci v letu 2013  znaša  0,000067 € . 
 
Pri izračunu nadomestila za zazidano stavbno zemljišče se za stanovanjske objekte upošteva skupno 110 
točk, za poslovne in obrtne objekte 170 točk, za nezazidano stavbno zemljišče pa 30 točk.  
 
 
 
                                                                                             
   Zapisala:                                                                                                                          Župan Občine Črenšovci: 
   Jožica Cigan                                                                                                                           Anton TÖRNAR 
                                                                                           

 
 
 

 
 
Ad/4 
Predstavitev osnutka proračuna Občine Črenšovci za leto 2013 
 
Gradivo je v priponki. 

 
 
 
 
 
 



 
 

 
 

 


